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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem számol az új energiastratégia a szélerőmű 
kapacitások bővítésével?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálattal olvastam, hogy a Kormány által elfogadott és közzétett, „Nemzeti Energiastratégia 2030,
kitekintéssel 2040-ig” című dokumentum nem számol a szélerőmű kapacitások bővítésével, ezzel
szemben lényegében kizárólag a naperőművi technológia térnyerését fogják ösztönözni.

Álláspontom  szerint  a  megújuló  energiaforrások  felhasználásával  megvalósuló  áramtermelés
esetében is célszerű lehet törekedni megfelelően diverzifikált technológiai portfólió kialakítására,
tekintettel  arra,  hogy a  napenergiától  eltérő  megújuló  energiaforrásokból  történő  áramtermelési
technológiák  (szélenergia,  biomassza)  alkalmazása  hozzájárulhat  a  rendszerszabályozás
kockázatainak és költségeinek csökkentéséhez, továbbá csökkentik a fosszilis tüzelés és az import
iránti igényt is.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:

1. Miért nem számol az új energiastratégia a szélerőmű kapacitások bővítésével? 

2.  Miért  nem kíván  a  Kormány törekedni  a  megújuló  energiaforrások  felhasználásával  történő
áramtermelés esetében diverzifikált technológiai portfólió kialakítására?

Tisztelettel várom válaszát


